
A/B Skovledet  
Referat af bestyrelsesmøde 
13. juni 2024 kl. 16:00 
 
 
 
Tilstede er: 
Lars  18 formand 
Lisbeth 32 kasserer 
Ole   16 sekretær, referent 
Bjarne  36 suppleant 
 
Fraværende er: 
Ingen 
 
 
 
 

1. Lars bød velkommen. 
 

2. Valg af referent: Ole blev valgt som referent. Referatet omdeles til andelshaverne og 
lægges ud på hjemmesiden www.ab-skovledet.dk.  
 

3. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde: Referatet blev enstemmigt 
godkendt. 
 

4. Bankindestående: Lisbeth overfører et passende beløb til en rentebærende konto i 
banken. 
 

5. Affaldsspande ved fælleshuset: Affaldsspandene ved fælleshuset er nu fjernet, så vi ikke 
skal betale for dem. Hvis man låner fælleshuset, må man bortskaffe evt. affald ad de 
normale kanaler. Der er vist stadig en spand, der er mærket med ”Haveaffald” og den må 
anvendes til dette. 
 

6. Hækkeklip ved fælleshuset: Vi minder om at denne årlige festlige begivenhed kommer til 
at foregå søndag 7. juli 2024 fra kl. 9:00. Der vil være kølige drinks og som noget nyt bliver 
der også serveret ostemadder og kaffe. Der vil igen i år være præmier til de deltagende. 
Hvis du ikke kan være med på dagen, så klip gerne et stykke hæk inden dagen. Vi skal nok 
rive det sammen. Foreningens hækkeklipper skal være på plads og fuldt opladet denne dag. 
 

7. Salg af fælleshuset: Vi har for nylig haft kontakt med et rigtigt godt køber-emne, men efter 
at have kigget på tallene – ikke mindst efter den nylige prisstigning på boligerne – hænger 
økonomien ikke sammen. Boligen bliver relativt dyr sammenlignet med en tilsvarende 
ejerbolig. Bestyrelsen har besluttet at lægge projektet på is indtil videre. Hvis der dukker en 
køber op, så tager vi fat igen, ellers tager vi diskussionen på generalforsamlingen til foråret. 

 
8. Maling af udvendigt træværk: Man kan stadig få maling udleveret ved at skrive en mail og 

bestille i god tid på info@ab-skovledet.dk eller på telefon 24 24 47 72. Vi har også lidt 
grundingsolie til når man sliber ind til det bare træværk, som er nødvendigt på mange lister, 
da de er medtaget af vind og vejr. 
 

9. Maling af fælleshuset: Når vi nu ikke kan få solgt fælleshuset er vi nødt til at få det malet 
udvendigt og Lars bestiller en maler til at sørge for det. 
 

 

 



 
 
 
Bestyrelsen 
 
Ole K. Sørensen 
Sekretær 
 
 
 
_______________________________ 
Lars S. Andersen, Formand 
 
 
________________________________ 
Lisbeth Andersen, Kasserer 
 
 
________________________________  
Ole K. Sørensen, Sekretær 
 

 


